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Betreft: Schriftelijke vragen CDA - proef buitenstaand drinken Maastricht  
 
In 2020 is de motie ‘buitenstaand drinken’ aangenomen. Deze motie vroeg om een proef 
buitenstaand drinken op te zetten in overleg met de horeca-ondernemers en daarin ook inwoners 
mee te nemen. De proef is door de coronacrisis uitgesteld maar in september 2022 toch van start 
gegaan. Echter in een zeer afgezwakte versie. De eindtijd betrof 23:00 uur. De inspraak van enkele 
inwoners, die al vanaf het begin tegen waren omdat men ‘carnavalstoestanden’ vreesde, is daarin 
leidend geweest. Het CDA is van mening dat van een proef geen sprake is geweest. Het hele idee van 
een proef is dat je daardoor kan ondervinden of het werkt. Dat doe je niet door het bij voorbaat af te 
bakenen. Door een eindtijd van 23:00 uur te hanteren en na pas na de zomer te starten, zijn veel 
ondernemers afgehaakt. Dit omdat de eindtijd aan 23:00 uur midden in de openingsuren valt en het 
meestal rond deze tijd druk is. Om klanten er dan op te moeten attenderen dat ze niet meer 
buitenstaand mogen drinken, vergt extra personeelsinzet en is daarnaast erg verwarrend voor 
klanten.  
 
Wij hebben vernomen dat men in de klankbordgroep horeca (bestaande uit ondernemers en 
bewoners) al geruime tijd terug tot een nieuw compromis is gekomen. Namelijk om deze zomer twee 
pilots te draaien. Een op dezelfde wijze als die van 2022 en de ander met de reguliere sluitingstijden 
zodat men daadwerkelijk kan ondervinden wat de gevolgen in de praktijk zijn.  
 
Wij hebben hierover de volgende vragen. 
 
1- Bent u bekend met dit compromis? Wat is het vervolg hierop en op de motie uit 2020? Bij wie 

ligt het mandaat om hier een vervolg aan te geven? Is dit de burgemeester of het college breed?  
2- Op welke gronden wordt een eventueel vervolg gebaseerd? Op welke gronden wordt besloten 

het geen vervolg te geven? U nogmaals wijzende op de aangenomen motie uit 2020 waarin ook 
wordt gevraagd om een heldere evaluatie.  

3- Waarom heeft de gemeenteraad geen terugkoppeling hier over gekregen? Wanneer zou de 
gemeenteraad geïnformeerd worden over een eventueel vervolg of beëindiging gezien de zomer 
voor de deur staat?  

4- Deelt u de mening van het CDA dat van een proef geen sprake is geweest? Zo nee, waarom niet?  
5- Hoe heeft de burgerinspraak omtrent deze proef en dus afhandeling van de motie er uitgezien? 

Deelt u onze mening dat meer inwoners en met name de omliggende bewoners van de 
horecazaken die mee willen doen hierin moeten worden meegenomen om zodoende ook van 
draagvlak te kunnen spreken?  



 
6- Is er bij een eventuele nieuwe proef de mogelijkheid voor nieuwe horecazaken om mee te doen? 

Gezien bij de proef in 2022 werd vastgehouden aan de zaken uit 2020.  
 

 
In afwachting van uw antwoord, 
 
Gabrielle Heine  
Fractievoorzitter CDA Maastricht  
 


